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ZAPISNIK O RADU 44. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 23.10.2024. GODINE 
 

Broj: 01-GV-02-1324/24 

Datum: 23.10.2024. godine 
 

Sjednica je počela sa radom u 10.00 sati. 

Sjednicom je predsjedavao Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća. 
 

Prisutni su bili sljedeći gradski vijećnici: 

1. Biljana Lazarević 

2. Danijela Šahat 

3. Jasmin Ademović 

4. Samir Bejić 

5. Toni Vukadin 

6. Adi Škaljić 

7. Alen Girt 

8. Ratko Orozović 

9. Vedad Deljković 

10. Elvedin Korora 

11. Muamer Mekić 

12. Bajro Biber 

13. Robert Pleše 

14. Seid Škaljić 

15. Željko Majstorović 

16. Vedran Dodik 

17. Drago Jurić 

18. Enisa Spahić 

19. Jasmin Skorupan 

20. Srđan Srdić 
 

Odsutni: Alem Logo (najavljen izostanak), Almedin Miladin, Amra Zulfikarpašić (najavljen 

izostanak), Mirela Džehverović (najavljen izostanak), Hazim Bahtanović (najavljen izostanak) 

Lajla Ćosović (najavljen izostanak), Srđan Simonović (najavljen izostanak) i Dragan 

Stevanović (najavljen izostanak).  
 

Pored gradskih vijećnika, sjednici su prisustvovali: 

1. Benjamina Karić, gradonačelnica Grada Sarajeva 

2. Anja Margetić Stakić, zamjenica gradonačelnice Grada Sarajeva 

3. Samir Avdić, zamjenik gradonačelnice Grada Sarajeva 

4. Admir Jusufbegović, pravobranilac Grada Sarajeva 

5. Mila Eminović, sekretar Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

6. Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća 

7. Aida Bajramović, sekretarka organa uprave 

8. Dženana Šarčević, rukovodilac Stručne službe za poslove kabineta i poslove Gradske uprave 

9. Zinaida Čengić, rukovodilac Stručne službe za protokolarne poslove, odnose s javnošću i 

međunarodnu saradnju 

10. Muamer Kutlovac, pomoćnik Gradonačelnice za finansije 

11. Elvir Hadžiahmetović, pomoćnik Gradonačelnice za lokalno poslovanje  

12. Meliha Olovčić, ispred Gradske službe za lokalnu samoupravu 

13. Tarik Zečić, ispred Gradske službe za urbano planiranje, investicije, stambene i komunalne 

poslove 

14. Avdija Hasanović, direktor JP „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo 

15. Bakir Hadžiomerović, direktor JP „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo 
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***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozdravio prisutne, te najavio 

utvrđivanje prisustva, odnosno najave odsustva po pozivu za sjednicu. 
 

Sekretar Gradskog vijeća Mila Eminović je informisala Gradsko vijeće da sjednici, trenutno, 

prisustvuje 18 gradskih vijećnika, da  su izostanak, blagovremeno, najavili gradska vijećnica 

Amra Zulfikarpašić, zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela Džehverović, 

zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Srđan Simonović, gradski vijećnik Dragan 

Stevanović, gradski vijećnik Alem Logo, gradski vijećnik Hazim Bahtanović i gradska 

vijećnica Lajla Ćosović. 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Samir Bejić. 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici prisustvuje 

19 gradskih vijećnika te da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad i odlučivanje. 
 

Zatim je otvorio 44. sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 
 

*****  

Uslijedilo je intoniranje himne Bosne i Hercegovine. 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o Zapisniku o radu 

sa 43. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 09.10.2024. godine. 
 

Obzirom da nije bilo prijavljenih za raspravu, pozvao je gradske vijećnike da se izjasne o 

Zapisniku o radu sa 43. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 09.10.2024. 

godine. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i   

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Zapisnik o radu 43. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 

09.10.2024. godine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da su, uz 

predloženi dnevni red sjednice, dostavljeni materijali sa izvještajima radnih tijela koja su 

održana u pripremi 44. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva i saglasnost zamjenika 

gradonačelnice. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio određivanje o aktima koji su 

dostavljeni na razmatranje od strane Gradonačelnice kao ovlaštenog predlagača, po hitnom 

postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom pitanju, i to: 

- Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o obnovi fasada u obuhvatu historijskog urbanog 

krajolika, 

- Prijedlog Odluke o zaduženju gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje podrške i 

iznalaženje novčanih sredstava radi finansiranja aktivnosti Udruženja stomatologa u 

Federaciji BiH/Asocijacija studenata stomatološkog fakulteta u Sarajevu u svrhu 

opremanja svlačionica sa ormarićima za studente Univerziteta u Sarajevu 

Stomatološkog fakulteta sa stomatološkim kliničkim centrom. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da su za 

navedene prijedloge odluka dostavljena mišljenja radnih tijela obzirom da su prijedlozi odluka 

dostavljeni nešto ranije, dok su pred samu sjednicu dostavljeni sljedeći prijedlozi odluka: 
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- Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Sporazuma o realizaciji finansiranja Projekta rekonstrukcije Tvrđave Bistrik na Trebeviću 

kao dio Astronomske opservatorije Trebević za 2025. godinu, 

- Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 

pristupanju izradi Regulacionog plana “Centar Novo Sarajevo”. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović naglasio da je potrebno, u 

skladu sa članom 129. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, da Gradsko vijeće, pri 

utvrđivanju dnevnog reda, odluči kao o prethodnom pitanju, o tome da se u prijedlog dnevnog 

reda 44. sjednice Gradskog vijeća uvrste na razmatranje akti koji su predloženi na razmatranje 

po hitnom postupku. 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je, s tim u vezi, najavio pauzu, u trajanju 

od 10 minuta, radi održavanja sjednice Komisije za Statut i akte, na kojoj će Komisija dati 

mišljenje o Prijedlogu Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za 

potpisivanje Sporazuma o realizaciji finansiranja Projekta rekonstrukcije Tvrđave Bistrik na 

Trebeviću kao dio Astronomske opservatorije Trebević za 2025. godinu i Prijedlogu Odluke o 

stavljanju van snage Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi 

Regulacionog plana “Centar Novo Sarajevo”. 

***** 

U nastavku sjednice, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da 

je radu sjednice pristupio gradski vijećnik Toni Vukadin te da sjednici prisustvuje 20 gradskih 

vijećnika. 

***** 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović pozvao gradskog vijećnika 

Adija Škaljića, zamjenika predsjedavajućeg Komisije za Statut i akte da izvijesti Gradsko 

vijeće o zaključcima koji su usvojeni na sjednici Komisije. 
 

Gradski vijećnik Adi Škaljić, zamjenik predsjedavajućeg Komisije za Statut i akte je 

upoznao Gradsko vijeće da je Komisija za Statut i akte razmotrila Prijedlog Odluke o davanju 

saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje Sporazuma o realizaciji finansiranja 

Projekta rekonstrukcije Tvrđave Bistrik na Trebeviću kao dio Astronomske opservatorije 

Trebević za 2025. godinu i jednoglasno usvojila sljedeći zaključak: 

„Komisija za Statut i akte konstatuje da je predloženi akt dostavljen od strane ovlaštenog 

predlagača i u propisanoj formi, na osnovu Statuta Grada Sarajeva i Poslovnika Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva, u skladu s Ustavom i Zakonom, te sugeriše Gradskom vijeću Grada 

Sarajeva da razmatra Odluku o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za 

potpisivanje Sporazuma o realizaciji finansiranja Projekta rekonstrukcije Tvrđave Bistrik na 

Trebeviću kao dio Astronomske opservatorije Trebević za 2025. godinu kako je predložena, uz 

uvažavanje sljedećeg zaključka:  

Komisija za Statut i akte predlaže Gradskom vijeću da usvoji zaključak kako slijedi:  

„Potrebno je da se realizacija Projekta rekonstrukcije Tvrđave Bistrik na Trebeviću kao dio 

Astronomske opservatorije Trebević u potpunosti uskladi sa elaboratom koji je Gradsko vijeće 

ranije razmatralo i usvojilo“. 
 

Gradski vijećnik Adi Škaljić, zamjenik predsjedavajućeg Komisije za Statut i akte je 

sugerisao da se, prije izjašnjavanja o navedenom zaključku, utvrdi tačan naziv elaborata. 
 

Zatim je gradski vijećnik Adi Škaljić, zamjenik predsjedavajućeg Komisije za Statut i 

akte upoznao Gradsko vijeće da je Komisija za Statut i akte, u povodu razmatranja Odluke o 

stavljanju van snage Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi 

Regulacionog plana „Centar Novo Sarajevo“, usvojila  zaključak: 

„Komisija za Statut i akte konstatuje da je predloženi akt dostavljen od strane ovlaštenog 

predlagača, u propisanoj formi, na osnovu Statuta Grada Sarajeva i Poslovnika Gradskog vijeća 
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Grada Sarajeva, u skladu s Ustavom i Zakonom, te sugeriše Gradskom vijeću Grada Sarajeva 

da razmatra Odluku o stavljanju van snage Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 

pristupanju izradi Regulacionog plana „Centar Novo Sarajevo“ kako je predložena“. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je predložio da Gradsko vijeće, u skladu 

sa članom 80. stav 5. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, o proceduralnom pitanju da 

o četiri akta koji su predloženi na razmatranje po hitnom postupku vodi jedinstvenu raspravu, 

a odlučuje odvojeno. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pojasnio da će se Zaključak Komisije 

za Statut i akte koji se odnosi na Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada 

Sarajeva za potpisivanje Sporazuma o realizaciji finansiranja Projekta rekonstrukcije Tvrđave 

Bistrik na Trebeviću kao dio Astronomske opservatorije Trebević za 2025. godinu razmatrati 

prilikom razmatranja predložene Odluke, ukoliko predložena Odluka bude uvrštena u dnevni 

red 44. sjednice Gradskog vijeća. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o proceduralnom 

prijedlogu da se za četiri akta koji su predložena za razmatranje po hitnom postupku vodi 

jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se o proceduralnim prijedlozima za razmatranje četiri 

akta koji su predloženi za razmatranje po hitnom postupku vodi jedinstvena rasprava, a 

odlučuje odvojeno. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio jedinstvenu raspravu 

o proceduralnim prijedlozima da se četiri predložena akta razmatraju po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, jednim glasom 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije 

izjasnio) usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o dopuni Odluke o obnovi fasada u 

obuhvatu historijskog urbanog krajolika razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se  Odluke o zaduženju gradonačelnici Grada Sarajeva za 

davanje podrške i iznalaženje novčanih sredstava radi finansiranja aktivnosti Udruženja 

stomatologa u Federaciji BiH/Asocijacija studenata stomatološkog fakulteta u Sarajevu u svrhu 

opremanja svlačionica sa ormarićima za studente Univerziteta u Sarajevu Stomatološkog 

fakulteta sa stomatološkim kliničkim centrum, razmatra u formi prijedloga po hitnom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje Sporazuma o 

realizaciji finansiranja Projekta rekonstrukcije Tvrđave Bistrik na Trebeviću kao dio 

Astronomske opservatorije Trebević za 2025. godinu razmatra u formi prijedloga po hitnom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o stavljanju van snage Odluke o izmjenama i 
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dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana “Centar Novo Sarajevo” razmatra u 

formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio određivanje o aktima 

koji su dostavljeni na razmatranje od strane ovlaštenih predlagača, u formi prijedloga po 

skraćenom postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom 

pitanju, i to: 

- Prijedlog Odluke o imenovanju Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ 

u 2025. godini, 

- Prijedlog Programa saradnje sa dijasporom za 2025. godinu, 

- Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Pravobranilaštva Grada Sarajeva, 

- Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Pravilnik o izmjeni Pravilnika o unutrašnjoj 

organizaciji Pravobranilaštva Grada Sarajevo. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je predložio da Gradsko vijeće, u skladu 

sa članom 80. stav 5. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, o proceduralnom pitanju da 

o četiri akta koji su predloženi na razmatranje po skraćenom postupku vodi jedinstvenu 

raspravu, a odlučuje odvojeno. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o proceduralnom 

prijedlogu da se za četiri akta koji su predložena za razmatranje po skraćenom postupku vodi 

jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se o 

proceduralnim prijedlozima za razmatranje četiri akata koji su predloženi za razmatranje po 

skraćenom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović otvorio jedinstvenu raspravu 

o proceduralnim prijedlozima da se četiri predložena akta razmatraju po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o imenovanju Odbora za dodjelu „Šestoaprilske 

nagrade Grada Sarajeva“ u 2025. godini razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Program saradnje sa dijasporom za 2025. godinu 

razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izmjeni Odluke o osnivanju Pravobranilaštva 

Grada Sarajeva razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti na Pravilnik o izmjeni 

Pravilnika o unutrašnjoj organizaciji Pravobranilaštva Grada Sarajevo razmatra u formi 

prijedloga po skraćenom postupku. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je dnevni red 44. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva: 

1. Prijedlog Odluke o imenovanju Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ 

u 2025. godini 

2. Prijedlog Odluke o podizanju Spomen-obilježja civilnim žrtvama zločina opsade Sarajeva 

1992-1996 zajedno sa idejnim rješenjem 

3. Prijedlog Programa saradnje sa dijasporom za 2025. godinu 

4. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Pravobranilaštva Grada Sarajeva 

5. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Pravilnik o izmjeni Pravilnika o unutrašnjoj 

organizaciji Pravobranilaštva Grada Sarajevo 

6. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o obnovi fasada u obuhvatu historijskog urbanog 

krajolika 

7. Prijedlog Odluke o zaduženju gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje podrške i 

iznalaženje novčanih sredstava radi finansiranja aktivnosti Udruženja stomatologa u 

Federaciji BiH/Asocijacija studenata stomatološkog fakulteta u Sarajevu u svrhu opremanja 

svlačionica sa ormarićima za studente Univerziteta u Sarajevu Stomatološkog fakulteta sa 

stomatološkim kliničkim centrom 

8. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Sporazuma o realizaciji finansiranja Projekta rekonstrukcije Tvrđave Bistrik na Trebeviću 

kao dio Astronomske opservatorije Trebević za 2025. godinu 

9. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 

pristupanju izradi Regulacionog plana “Centar Novo Sarajevo” 

10. Izvještaj o primjeni Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada Sarajeva 

11. Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2025. godinu 

12. Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu 

13. Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu 

14. Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2025. godinu 

15. Nacrt Programa podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za Grad Sarajevo 

kojima je Grad Sarajevo investitor za 2025. godinu 

16. Informacija o saradnji i odnosima organa Grada Sarajeva sa vjerskim zajednicama i 

crkvama 

17. Vijećnička pitanja i inicijative 
 

Ad 1) 

Prijedlog Odluke o imenovanju Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada 

Sarajeva“ u 2025. godini 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Predlagač Odluke je Komisija za izbor i imenovanja.  

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, jednim glasom 

„protiv“ i  bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije 

izjasnio) usvojilo je Odluku o imenovanju Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade 

Grada Sarajeva“ u 2025. godini, kako je predložena. 
 

 

 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/vijecnicka-pitanja-i-inicijative-173/
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Ad 2) 

Prijedlog Odluke o podizanju Spomen-obilježja civilnim žrtvama zločina opsade 

Sarajeva 1992-1996 zajedno sa idejnim rješenjem 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Predlagač Odluke je Komisija za spomenike Gradskog vijeća.  

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima kao i Izvještaj o provedenoj javnoj 

raspravi i Idejno rješenje Spomen-obilježja. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Toni Vukadin. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o podizanju Spomen-obilježja civilnim žrtvama zločina opsade 

Sarajeva 1992-1996 zajedno sa idejnim rješenjem, kako je predložena. 
 

Ad 3) 

Prijedlog Programa saradnje sa dijasporom za 2025. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Predlagač Programa je Komisija za međunarodnu saradnju.  

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte.  
 

U raspravi koja je je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Alen Girt. 

Gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić, je, u diskusiji, prihvatila sugestiju 

gradskog vijećnika Alena Girta za saradnju sa Uredom Vlade Kantona Sarajevo za dijasporu. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Programa saradnje sa dijasporom za 2025. godinu, kako je predložen. 
 

Ad 4) 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Pravobranilaštva Grada Sarajeva 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Predlagač Odluke je Pravobranilac Grada Sarajevo.  

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte. 

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, izjasnivši se sa 12 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i četiri 

„suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) nije 

usvojilo Odluku o izmjeni Odluke o osnivanju Pravobranilaštva Grada Sarajeva. 
 

Budući da je gradski vijećnik Toni Vukadin, predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika 

Naroda i Pravde, izrazio sumnju u rezultate glasanja o Prijedlogu Odluke o izmjeni Odluke 

o osnivanju Pravobranilaštva Grada Sarajeva, uslijedilo je poimenično glasanje.  
 

Sekretar Gradskog vijeća Mila Eminović je pozivala gradske vijećnike da se poimenično 

izjasne, te su se gradski vijećnici izjasnili, kako slijedi:  

1. Alem Logo - odsutan 

2. Almedin Miladin - odsutan 

3. Biljana Lazarević - za 
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4. Danijela Šahat - suzdržana 

5. Jasmin Ademović - za 

6. Samir Bejić - za 

7. Toni Vukadin - za 

8. Adi Škaljić - suzdržan 

9. Amra Zulfikarpašić -  nije prisutna 

10. Alen Girt - suzdržan 

11. Mirela Džehverović - nije prisutna 

12. Ratko Orozović - suzdržan 

13. Hazim Bahtanović - nije prisutan 

14. Lajla Ćosović - nije prisutna 

15. Srđan Simonović - nije prisutan  

16. Vedad Deljković - za 

17. Dragan Stevanović - nije prisutan 

18. Elvedin Korora - za 

19. Muamer Mekić - za 

20. Bajro Biber - za  

21. Robert Pleše - suzdržan 

22. Seid Škaljić - za 

23. Željko Majstorović - za  

24. Vedran Dodik - za 

25. Drago Jurić - za 

26. Enisa Spahić - suzdržana  

27. Jasmin Skorupan - za 

28. Srđan Srdić - za 
 

Poslije poimeničnog glasanja, Mila Eminović, sekretar Gradskog vijeća je saopštila da se 

Gradsko vijeće Grada Sarajeva izjasnilo o Prijedlogu Odluke o izmjeni Odluke o 

osnivanju Pravobranilaštva Grada Sarajeva sa 14 glasova “za”, bez glasova “protiv” i 

šest ”suzdržanih” glasova dok ostali gradski vijećnici nisu prisustvovali.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva izjasnivši se sa 14 glasova “za”, bez glasova “protiv” i šest ”suzdržanih” 

glasova nije usvojilo Odluku o osnivanju Pravobranilaštva Grada Sarajeva.  
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović konstatovao da Gradsko vijeće 

ne može razmatrati Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Pravilnik o izmjeni Pravilnika o 

unutrašnjoj organizaciji Pravobranilaštva Grada Sarajevo pod tačkom 5. dnevnog reda sjednice 

jer je usvajanje predložene Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Pravobranilaštva Grada 

Sarajeva predstavljalo osnov za njegovo razmatranje. 
 

Ad 6) 

Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o obnovi fasada u obuhvatu historijskog urbanog 

krajolika 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o dopuni Odluke o obnovi fasada u obuhvatu historijskog urbanog 

krajolika, kako je predložena. 
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Ad 7) 

Prijedlog Odluke o zaduženju gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje podrške i 

iznalaženje novčanih sredstava radi finansiranja aktivnosti Udruženja stomatologa u 

Federaciji BiH/Asocijacija studenata stomatološkog fakulteta u Sarajevu u svrhu 

opremanja svlačionica sa ormarićima za studente Univerziteta u Sarajevu Stomatološkog 

fakulteta sa stomatološkim kliničkim centrom 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica.  

Prijedlog Odluke se razmatra po hitnom postupku. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti, Odbor za budžet i finansije i 

Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio na zaključke koje su 

doneseni na sjednicama radnih tijela, a prilikom razmatranja Prijedloga Odluke o zaduženju 

gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje podrške i iznalaženje novčanih sredstava radi 

finansiranja aktivnosti Udruženja stomatologa u Federaciji BiH/Asocijacija studenata 

stomatološkog fakulteta u Sarajevu u svrhu opremanja svlačionica sa ormarićima za studente 

Univerziteta u Sarajevu Stomatološkog fakulteta sa stomatološkim kliničkim centrom. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović pozvao gradonačelnicu 

Grada Sarajeva Benjaminu Karić da se izjasni da li prihvata da prijedlog Komisije za Statut 

i akte podnese kao svoj amandman, a koji glasi: 

„U članu 2. predložene Odluke, na kraju teksta prije tačke treba dodati tekst: „u skladu 

sa Zakonom o budžetima u F BiH”. 
 

Gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić se izjasnila da navedeni prijedlog 

Komisije za Statut i akte prihvata i isti podnosi kao svoj amandman. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je podneseni 

amandman Gradonačelnice postao sastavni dio prijedloga akta obzirom da je Gradonačelnica 

podnosilac prijedloga akta. 
 

Na pitanje predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića da li neko od gradskih 

vijećnika traži da se o amandmanu Gradonačelnice Gradsko vijeće posebno izjasni, niko od 

gradskih vijećnika nije zatražio izjašnjenje. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, izjasnivši se sa devet glasova „za“, bez glasova „protiv“ i pet 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se nije izjasnilo) nije 

usvojilo je Odluku o zaduženju gradonačelnici Grada Sarajeva za davanje podrške i 

iznalaženje novčanih sredstava radi finansiranja aktivnosti Udruženja stomatologa u 

Federaciji BiH/Asocijacija studenata stomatološkog fakulteta u Sarajevu u svrhu 

opremanja svlačionica sa ormarićima za studente Univerziteta u Sarajevu Stomatološkog 

fakulteta sa stomatološkim kliničkim centrom. 
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Ad 8) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Sporazuma o realizaciji finansiranja Projekta rekonstrukcije Tvrđave Bistrik na 

Trebeviću kao dio Astronomske opservatorije Trebević za 2025. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke se razmatra po hitnom postupku. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte. 

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao gradske vijećnike da se 

izjasne o zaključku Komisije za Statut i akte, koji glasi: 

„Potrebno je da se realizacija Projekta rekonstrukcije Tvrđave Bistrik na Trebeviću kao 

dio Astronomske opservatorije Trebević u potpunosti uskladi sa elaboratom koji je 

Gradsko vijeće ranije razmatralo i usvojilo.“ 
 

Zatim je dao riječ gradskom vijećniku Adiju Škaljiću koji je, ponovno, pročitao predloženi 

zaključak uz navođenje tačnog naziva Elaborata. 

„Potrebno je da se realizacija Projekta rekonstrukcije Tvrđave Bistrik na Trebeviću, kao 

dio Astronomske opservatorije Trebević u potpunosti uskladi sa Elaboratom društveno-

ekonomske opravdanosti obnove Astronomske opservatorije Trebević.“  
 

Gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić je, u diskusiji, podržala predloženi 

zaključak. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je predloženi zaključak Komisije za Statut i akte, koji glasi: 

„Potrebno je da se realizacija Projekta rekonstrukcije Tvrđave Bistrik na Trebeviću, kao 

dio Astronomske opservatorije Trebević u potpunosti uskladi sa Elaboratom društveno-

ekonomske opravdanosti obnove Astronomske opservatorije Trebević.“  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Sporazuma o realizaciji finansiranja Projekta rekonstrukcije Tvrđave Bistrik na 

Trebeviću kao dio Astronomske opservatorije Trebević za 2025. godinu, kako je 

predložena. 
 

Ad 9) 

Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 

pristupanju izradi Regulacionog plana “Centar Novo Sarajevo” 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke se razmatra po hitnom postupku. 

Prijedlog Odluke  je razmatrala Komisija za Statut i akte. 

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 
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bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o stavljanju van snage Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 

pristupanju izradi Regulacionog plana “Centar Novo Sarajevo”, kako je predložena. 
 

Ad 10) 

Izvještaj o primjeni Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada Sarajeva 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica. 

Izvještaj su razmatrali Odbor za lokalni biznis i turizam i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Izvještaj o primjeni Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada 

Sarajeva, kako je podnesen. 
 

Ad 11) 

Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2025. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2025. godinu sa prijedlogom zaključka 

kojim bi Gradsko vijeće uputilo Nacrt Programa u javnu raspravu utvrdio je Kolegij Gradskog 

vijeća.  

Nacrt Programa rada su razmatrala sva radna tijela. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima s tim da je Komisija za ljudska prava 

i slobode predložila da se u Nacrt Programa uvrsti Izvještaj o provođenju Odluke o 

obilježavanju datuma, događaja i ličnosti od značaja za Grad Sarajevo.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Zaključak kojim se Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 

2025. godinu upućuje u javnu raspravu, kako je predloženo, i koji glasi: 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva je razmotrilo Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva za 2025. godinu koji je sastavni dio ovog zaključka, i upućuje ga u javnu raspravu 

u trajanju do 15.11.2024. godine.  

2. Subjekti u javnoj raspravi su gradski vijećnici, klubovi gradskih vijećnika, radna tijela 

Gradskog vijeća, Gradonačelnica, javna preduzeća i javna ustanova Grada Sarajeva, 

gradske općine i Kanton Sarajevo, političke stranke koje participiraju u Gradskom vijeću.  

3. Kolegij Gradskog vijeća će razmotriti primjedbe, prijedloge i sugestije pristigle u javnoj 

raspravi i sačiniti izvještaj o provedenoj javnoj raspravi, utvrditi Prijedlog Programa rada 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2025. godinu i uputiti ga Gradskom vijeću na 

razmatranje.  
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Ad 12) 

Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu sa prijedlogom zaključka kojim bi Gradsko 

vijeće uputilo Nacrt Budžeta u javnu raspravu utvrdila je Gradonačelnica.  

Nacrt Budžeta su razmatrali Administrativna komisija, Odbor za budžet i finansije i Komisija 

za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović koji je predložio da  se Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu uputi u javnu 

raspravu do 15.11.2024. godine što je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić 

prihvatila. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Zaključak kojim se Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu upućuje u 

javnu raspravu, kako je predloženo i izmijenjeno u skladu sa prihvaćenim prijedlogom 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića u pogledu trajanja javne 

rasprave,  tako da glasi: 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva razmatralo je Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu 

i upućuje ga u javnu raspravu u trajanju do 15.11.2024. godine. 

2. Subjekti u javnoj raspravi su općine koje čine Grad Sarajevo, klubovi gradskih vijećnika i 

drugi subjekti koji iskažu interes.  

3. Zaključak, čiji sastavni dio je Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu, dostavlja se 

subjektima u javnoj raspravi. 

4. Za provođenje i organizaciju javne rasprave određuje se gradonačelnica Grada Sarajeva i 

Odbor za budžet i finansije Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

5. Finansijska sredstva za provođenje javne rasprave nisu potrebna. 

6. Primjedbe, prijedlozi, mišljenja i sugestije iznesene u diskusijama radnih tijela Gradskog 

vijeća i gradskih vijećnika, na sjednici Gradskog vijeća Grada Sarajeva, tretirat će se kao 

prilog javnoj raspravi. 
 

Ad 13) 

Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu sa prijedlogom zaključka 

kojim bi Gradsko vijeće uputilo Nacrt Odluke u javnu raspravu utvrdila je Gradonačelnica.  

Nacrt Odluke su razmatrali Administrativna komisija, Odbor za budžet i finansije i Komisija 

za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik  Seid Škaljić koji je predložio da  

se Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu uputi u javnu raspravu 

do 15.11.2024. godine što je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić prihvatila. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Zaključak kojim se Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 

2025. godinu upućuje u javnu raspravu, kako je predloženo i izmijenjeno u skladu sa 
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prihvaćenim prijedlogom gradskog vijećnika Seida Škaljića u pogledu trajanja javne 

rasprave, tako da glasi: 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva razmatralo je Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada 

Sarajeva za 2025. godinu i upućuje ga u javnu raspravu u trajanju do 15.11.2024. godine. 

2. Subjekti u javnoj raspravi su općine koje čine Grad Sarajevo, klubovi gradskih vijećnika i 

drugi subjekti koji iskažu interes.  

3. Zaključak čiji sastavni dio je Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2025. 

godinu dostavlja se subjektima u javnoj raspravi. 

4. Za provođenje i organizaciju javne rasprave određuje se gradonačelnica Grada Sarajeva i 

Odbor za budžet i finansije Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

5. Finansijska sredstva za provođenje javne rasprave nisu potrebna. 

6. Primjedbe, prijedlozi, mišljenja i sugestije iznesene u diskusijama radnih tijela Gradskog 

vijeća i gradskih vijećnika, na sjednici Gradskog vijeća Grada Sarajeva, tretirat će se kao 

prilog javnoj raspravi. 
 

Ad 14) 

Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2025. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2025. godinu sa prijedlogom 

zaključka kojim bi Gradsko vijeće uputilo Nacrt Programa u javnu raspravu utvrdila je 

Komisija za međunarodnu saradnju.  

Nacrt Programa je razmatrala Komisija za Statut i akte. 

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Zaključak kojim se Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva 

za 2025. godinu upućuje u javnu raspravu, kako je predloženo, i koji glasi: 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva razmatralo je Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada 

Sarajeva za 2025. godinu i upućuje ga u javnu raspravu u trajanju od 30 dana od dana 

usvajanja Nacrta Programa.  

2. Subjekti u javnoj raspravi su klubovi gradskih vijećnika, radna tijela Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva i drugi subjekti koji iskažu interes.  

3. Ovaj Zaključak, čiji je sastavni dio utvrđeni Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada 

Sarajeva za 2025. godinu, bit će javno dostupan na službenoj internetskoj stranici Grada 

Sarajeva pod naslovom „Poziv na javnu raspravu o Nacrtu Programa međunarodne saradnje 

Grada Sarajeva za 2025. godinu“. 

4. Primjedbe, prijedlozi i sugestije iznesene u diskusijama radnih tijela Gradskog vijeća i 

gradskih vijećnika, iznesene na sjednici Gradskog vijeća pri razmatranju Nacrta Programa 

međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2025. godinu, tretirat će se kao prilog javnoj 

raspravi. 

5. Za provođenje i organizaciju javne rasprave određuje se gradonačelnica, putem Stručne 

službe za protokolarne poslove, odnose s javnošću i međunarodnu saradnju Grada Sarajeva.  
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Ad 15) 

Nacrt Programa podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za Grad 

Sarajevo kojima je Grad Sarajevo investitor za 2025. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Nacrt Programa podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za Grad Sarajevo 

kojima je Grad Sarajevo investitor za 2025. godinu sa prijedlogom zaključka kojim bi Gradsko 

vijeće uputilo Nacrt Programa u javnu raspravu utvrdila je Gradonačelnica.  

Nacrt Programa su razmatrali Komisija za spomenike Gradskog vijeća i Komisija za Statut i 

akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović koji je predložio da se u Program podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od 

značaja za Grad Sarajevo kojima je Grad Sarajevo investitor za 2025. godinu uvrsti podizanje 

spomen-biste akademiku Dževadu Hozi ispred Akademije likovnih umjetnosti, a na osnovu 

inicijative koju je Gradsko vijeće podržalo na 43. sjednici, kao i da se razmotri mogućnost da 

se u navedeni Program uvrsti podizanje spomenika ženama pripadnicama Armije Republike 

Bosne i Hercegovine.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Zaključak kojim se Nacrt Programa podizanja spomenika i umjetničkih 

skulptura od značaja za Grad Sarajevo kojima je Grad Sarajevo investitor za 2025. 

godinu upućuje u javnu raspravu, kako je predloženo, i koji glasi: 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva razmotrilo je Nacrt Programa podizanja spomenika i 

umjetničkih skulptura od značaja za Grad Sarajevo kojima je Grad Sarajevo investitor za 

2025. godinu, koji je u prilogu ovog akta i upućuje ga u javnu raspravu u trajanju od 10 

dana od dana upućivanja Nacrta Programa u javnu raspravu.   

2. Subjekti u javnoj raspravi su klubovi gradskih vijećnika i drugi subjekti koji iskažu interes.  

3. Ovaj zaključak, čiji je sastavni dio Nacrt Programa podizanja spomenika i umjetničkih 

skulptura od značaja za Grad Sarajevo kojima je Grad Sarajevo investitor za 2025. godinu, 

tokom trajanja javne rasprave bit će javno dostupan na službenoj internetskoj stranici Grada 

Sarajeva, putem poveznice istaknute na naslovnoj stranici pod naslovom „Poziv na javnu 

raspravu o Nacrtu Programa podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za 

Grad Sarajevo kojima je Grad Sarajevo investitor za 2025. godinu”.  

4. Primjedbe, prijedlozi i sugestije iznesene u diskusijama radnih tijela Gradskog vijeća i 

gradskih vijećnika, iznesene na sjednici Gradskog vijeća pri razmatranju Nacrta Programa 

podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za Grad Sarajevo kojima je Grad 

Sarajevo investitor za 2025. godinu, tretirat će se kao prilog javnoj raspravi.  

5. Za organizaciju i vođenje javne rasprave određuje se Komisija za spomenike Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva i gradonačelnica Grada Sarajeva putem Gradske službe za urbano 

planiranje, investicije, stambene i komunalne poslove. 
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Ad 16) 

Informacija o saradnji i odnosima organa Grada Sarajeva sa vjerskim zajednicama i 

crkvama 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica. 

Informaciju je razmatrala Komisija za odnose sa vjerskim zajednicama i crkvama.   

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, bez rasprave, primilo k znanju Informaciju o saradnji i odnosima organa 

Grada Sarajeva sa vjerskim zajednicama i crkvama. 
 

Ad 17) 

Vijećnička pitanja i inicijative  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je dao uvodne 

napomene sljedećeg sadržaja: 

Uz poziv za 44. sjednicu Gradskog vijeća, gradskim vijećnicima su dostupni odgovori na 

određena vijećnička pitanja i inicijative, kao i vijećnička pitanja i inicijative gradskih vijećnika, 

koje su zaprimljene do održavanja sjednice. 
 

Podsjetio je gradske vijećnike da će inicijative za koje nije traženo izjašnjenje Gradskog vijeća 

kao i vijećnička pitanja biti proslijeđene na dalje nadležno postupanje. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio izjašnjenje o inicijativama za 

koje su podnosioci zatražili da ih Gradsko vijeće podrži. 
 

1. Odbor za lokalni biznis i turizam je predložio Gradskom vijeću da donese zaključak: 

Zadužuje se Gradonačelnica da razmotri mogućnost i predloži odgovarajuće mjere za 

zaštitu imena Sarajeva, u skladu sa zakonom. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisi izjasnila) 

usvojilo je predloženi zaključak Odbora za lokalni biznis i turizam. 
 

2. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, u funkciji gradskog vijećnika 

uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

„Upućuje se inicijativa da Grad Sarajevo planira sredstva u iznosu od 200.000,00 KM 

u Budžetu Grada Sarajeva za 2025. godinu kako bi se sufinansiralo asfaltiranje puta od 

sela Sjedaće (Osojnica) do Klotjevca - sela u južnom dijelu općine Srebrenice, 

udaljenog od Srebrenice oko 30 kilometara“. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Adi Škaljić, gradski vijećnik 

Srđan Srdić, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović i gradonačelnica Grada 

Sarajeva Benjamina Karić.   
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, izjasnivši se sa 14 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova 

prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisi izjasnila) nije podržalo podnesenu 

inicijativu predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, te ona nije postala 

inicijativom Gradskog vijeća. 
 

Budući da je gradski vijećnik Toni Vukadin, predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika 

Naroda i Pravde, izrazio sumnju u rezultate glasanja o vijećničkoj inicijativi, uslijedilo je 

poimenično glasanje.  
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Sekretar Gradskog vijeća Mila Eminović je pozivala gradske vijećnike da se poimenično 

izjasne, te su se gradski vijećnici izjasnili, kako slijedi:  

1. Alem Logo -  nije prisutan 

2. Almedin Miladin - nije prisutan 

3. Biljana Lazarević - za 

4. Danijela Šahat - za  

5. Jasmin Ademović - za 

6. Samir Bejić - za 

7. Toni Vukadin - za 

8. Adi Škaljić - za 

9. Amra Zulfikarpašić - nije prisutna 

10. Alen Girt - za 

11. Mirela Džehverović - nije prisutna 

12. Ratko Orozović - za 

13. Hazim Bahtanović - nije prisutan 

14. Lajla Ćosović - nije prisutna 

15. Srđan Simonović - nije prisutan  

16. Vedad Deljković - nije prisutan 

17. Dragan Stevanović - nije prisutan 

18. Elvedin Korora - nije prisutan 

19. Muamer Mekić - nije prisutan 

20. Bajro Biber - za  

21. Robert Pleše - za 

22. Seid Škaljić - za 

23. Željko Majstorović - za  

24. Vedran Dodik - za 

25. Drago Jurić - za 

26. Enisa Spahić - za 

27. Jasmin Skorupan - nije prisutan 

28. Srđan Srdić – za 
 

Poslije poimeničnog glasanja, Mila Eminović, sekretar Gradskog vijeća je saopštila  da se 

Gradsko vijeće Grada Sarajeva izjasnilo o inicijativi predsjedavajućeg Gradskog vijeća 

Jasmina Ademovića sa 16 glasova “za”, bez glasova “protiv” i  bez ”suzdržanih” glasova 

dok ostali gradski vijećnici nisu glasali.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva izjasnivši se sa 16 glasova „za“ podržalo podnesenu inicijativu 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, te je ona postala inicijativom 

Gradskog vijeća. 

3. Gradski vijećnik Ratko Orozović uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

"Potrebno je da gradonačelnica Grada Sarajeva poduzme sve da Udruženje Foto klub 

"Sarajevo" proglasi udruženjem od značaja za Grad Sarajevo.“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, izjasnivši se sa 13 glasova „za“, jednim glasom „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) nije 

podržalo podnesenu inicijativu gradskog vijećnika Ratka Orozovića, te ona nije postala 

inicijativom Gradskog vijeća. 

4. Gradski vijećnik  Toni Vukadin uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

„Predlaže se da se most Kongresmena McCloskey, koji se nalazi na području Općine 

Novi Grad Sarajevo, preimenuje u most "Farisa Pendeka", te se u tom smislu zadužuje 



18 

 

gradonačelnica Grada Sarajeva da putem nadležne službe ovu Inicijativu dostavi 

nadležnim organima na dalje na postupanje, Kanton Sarajevo - Vlada Kantona Sarajevo 

i Općini Novi Grad Sarajevo.“  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je, u diskusiji, posjetio gradske 

vijećnike da je i on  uputio istu inicijativu sljedećeg sadržaja. 

„Upućuje se inicijativa da Grad Sarajevo, u saradnji s nadležnim organima, poduzme 

sve potrebno da se realizuje inicijativa koju su vijećnici Općine Novi Grad uputili prije 

osma mjeseci, a odnosi se na prijedlog za preimenovanje mosta na Otoci tako da se zove 

Most „Faris Pendek“, po talentiranom mladiću koji je izgubio život samo zato što se 

našao na pogrešnom mjestu u pogrešno vrijeme“. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 15 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisi izjasnila) 

podržalo je podnesenu inicijativu gradskog vijećnika Tonija Vukadina, te je ona postala 

inicijativom Gradskog vijeća. 

5. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, u funkciji gradskog vijećnika i 

gradski vijećnik Vedad Deljković uputili su i obrazložili inicijativu sljedećeg sadržaja. 

„Potrebno je da se ubuduće, a počev od 2025. godine, u budžetu Grada Sarajeva, u 

skladu sa mogućnostima, svake godine planiraju sredstva za redovno sufinansiranje 

sarajevskih klubova čije se, bilo muške, bilo ženske selekcije, takmiče u kolektivnim 

sportovima, u najvišem rangu ligaškog takmičenja u Bosni i Hercegovini, i to:  
 

Sport Ime kluba Prijedlog sredstava 

Fudbal:    

 SFI 2000 Sarajevo (Ž) 50.000,00 

 FK Željezničar (M) 50.000,00 

 FK Sarajevo (M) 50.000,00 

Košarka: ŽKK Play Off (Ž) 20.000,00 

 KK Bosna Visit Sarajevo (M) 20.000,00 

 OKK Spars (M) 20.000,00 

Rukomet:   

 RK Bosna Sarajevo (M) 20.000,00 

Odbojka:   

 OK ORT Centar (Ž) 20.000,00 

 OK Bosna Sarajevo (M) 20.000,00 

 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Adi Škaljić i gradski vijećnik 

Srđan Srdić, a dodatna pojašnjenja dao je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović. 

Gradski vijećnik Srđan Srdić je, u diskusiji, predložio i futsal klubove „Željezničar“ i 

„Centar“ koji su premijer liga u futsalu. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je, u diskusiji, prihvatio da prijedlog 
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gradskog vijećnika Srđana Srdića bude dopuna upućenoj inicijativi. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

podržalo je podnesenu inicijativu predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića 

i gradskog vijećnika Vedada Deljkovića, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

6. Gradski vijećnik  Vedad Deljković uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

„Predlažem da se razmotri mogućnost izdvajanja finansijskih sredstava u iznosu od 

50.000,00 KM u svrhu pokroviteljstva "Starogradske bajke" u Općini Stari Grad 

Sarajevo.“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, izjasnivši se sa devet glasova „za“, bez glasova „protiv“ i jednim 

„suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (sedam gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

nije podržalo podnesenu inicijativu gradskog vijećnika Vedada Deljkovića, te ona nije 

postala inicijativom Gradskog vijeća. 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović pozvao 

gradske vijećnike da upute vijećnička pitanja i inicijative. 

 

Obzirom da nije bilo prijavljenih, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je 

zaključio rad 44. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

***** 

Sjednica Gradskog vijeća Grada Sarajeva završena je u 11.57 sati.  
 

***** 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva koji se čuvaju u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva.   

 

 

SEKRETAR GRADSKOG VIJEĆA 
 

Mila Eminović 
 

 PREDSJEDAVAJUĆI GRADSKOG VIJEĆA  
 

Jasmin Ademović, s.r. 


